

「CLD 勵學獎學金」- 春季班在學生

2018/1/2

申請資格

1. 正在 2018 春季班就讀，並將完成 2018 夏學期者
2. 2018 春季班期中考與平時考平均成績在 90 分(含)以上
3. 2018 春季班 3/5~4/13 全勤 (不得有任何缺席—不論理由)
4. 行為表現無不良紀錄
5. 已受領本國獎學金者 (如：華語文獎學金、外交部獎學金、臺北市政府獎學金) 與具本校學籍者 (如：學位生、訪問生、交換生)，不得申請或重複支領本獎學金。如本組發現此案受獎者具前述身份，將逕取消其本獎學金受獎資格或追回已支付之獎學金。

申請方式

自 2018/4/16 (一) 起至 2018/4/27 (五) 16:00 止，將**申請表**送至本組，逾時不候。

獎學金金額

NTD40,000 * 3 人

NTD20,000 * 13 人

錄取公告

2018/5/7 (一)，於本組網站、臉書公告，同時 email 通知得獎者。

- 得獎者需於 5/18 (五) 前完成本地郵局開戶。

發放時間

2018/6/29 (2018 夏季班第 1 個月月底)

得獎須知

1. 得獎者須於 2018/5/2 (三) 至 2018/8/31 (五) 期間之非上課時間，配合本組進行「行政服務」。
2. 行政服務時數要求：
4 萬元受獎者：最多 10 個小時的行政服務
2 萬元受獎者：最多 5 小時
3. 行政服務內容：
如：於本組師資培訓班擔任試教生、於本組口試教師培訓中擔任試考生、於本組教師口試研習中擔任試考生、於本組新生說明會中擔任舊生代表，進行經驗分享、協助本組外語服務等。
4. 若受獎生因故於 2018 夏季班退費，本組將追討回本獎學金，受獎生亦須配合繳還款項。

「 CLD Scholarship 」

~ For those already enrolled in 2018 spring ~

2018/1/2

Qualification

1. Those who are studying in 2018 spring and will finish 2018 summer course
2. Those with the average grades of 2018 spring mid-term (50%) and daily quizzes (50%) of/above 90 points
3. Those without any absence between 3/5 and 4/13 (any hours of absence is not accepted, no matter for what reason)
4. Those without any bad record in personal behavior
5. Those who have received the Taiwan scholarship (such as the MOE Huayu Enrichment Scholarship, MOE/MOFA Taiwan Scholarship or Taipei City Government Scholarship) and those who have NTU student identity (such as degree students, visiting students, exchange students) are not able to apply for this CLD scholarship. If we find out that the applicants/receivers have one of the identities mentioned before, we will cancel his/her application or ask him/her to return the scholarships we have paid.

Application

Please submit the application form to the CLD office **between 2018/4/16 (Mon.) and 2018/4/27 (Fri.) 16:00**. Late submission is not accepted.

Scholarships

FULL Scholarship: NTD40,000 * 3 people

PARTIAL Scholarship: NTD20,000 * 13 people

Acceptance Notification

2018/5/7 (Mon.), announced on our website, facebook and we will notify the recipients by email on the same day.

- CLD Scholarship recipients shall open a Taiwan post office account before May 18th (Fri.).

Date of Scholarship Delivery

2018/6/29 (the end of first month of 2018 summer course)

Regulations

1. CLD Scholarship receivers shall do volunteer administration service at their non-class time as CLD requires between 2018/6/4 (Mon.) and 2018/8/31 (Fri.).
2. Required hours for administration service:
Recipients of FULL Scholarship: up to 10 hours of service
Recipients of PARTIAL Scholarship: up to 5 hours of service
3. Service content:
Such as helping in CLD Teaching Chinese As a Second Language Program, CLD oral test teacher training, CLD teacher training workshops, CLD foreign students' assistance, etc.
4. If CLD Scholarship recipients apply for the refund of 2018 summer course, we will ask him/her return the scholarship he/she has received and he/she shall pay it back as required.

CLD 勵學獎學金申請表
CLD Scholarship Application Form

春季在學生

Students already enrolled in spring

學號 CLD ID No.		
姓名 Name		
班級 Class		
現在就讀教材 What textbook you use now		
以下由導師填寫 Please keep the following blanks to your teacher to complete		
春期中+小考成績 平均	3/5-4/13 缺席時數	教師簽名

1. 我同意將此申請資料供國立臺灣大學文學院語文中心中國語文組 (以下簡稱「臺大中語組」) 使用。
 2. 已受領本國獎學金者 (如：華語文獎學金、外交部獎學金、臺北市政府獎學金) 與具本校學籍者 (如：學位生、訪問生、交換生)，不得申請或重複支領本獎學金。如臺大中語組發現此案受獎者具前述身份，將逕取消其本獎學金受獎資格或追回已支付之獎學金。
 3. 我若得到這份獎學金，將配合臺大中語組要求進行行政服務。
 4. 我若因故在 2018 夏季班退費，我將退還本獎學金。
1. I agree to let the Chinese Language Division, Language Center, College of Liberal Arts, National Taiwan University (CLD) use my information containing in this form.
 2. Those who are also awarded scholarships by Taiwan government (such as the Huayu Enrichment Scholarship, MOFA Scholarship, Taipei City Government Scholarship) and those who have NTU student identity (such as degree students, visiting students, exchange students) are not allowed to apply for or to receive this scholarship. If the CLD finds the applicant to this scholarship also has previous identity, the CLD will cancel his/her qualification of this scholarship application or even ask back the money of the scholarship.
 3. If I am awarded this scholarship, I will follow the CLD's requirements to do the volunteer service.
 4. If I quit the 2018 summer and apply for the refund, I will return this scholarship to the CLD.

我已明白並同意上述規定 **I have read and agreed with the requirements mentioned above**

申請者簽名 (不得打字) Signature (NO TYPING) : _____

日期 Date : _____